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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várhatóan meddig fog tartani a kardiológiai 
szakrendelés felfüggesztése a Péterfy Sándor utcai Kórház és Rendelőintézet tekintetében?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
Számos  panaszos  lakó  fordult  hozzám  az  elmúlt  napokban  a  Péterfy  Kórház  kardiológiai
szakrendelésének leállásával kapcsolatban a segítségemet kérve, hiszen sajtóértesülések szerint a
Péterfy Sándor utcai  Kórház-Rendelőintézetet  is  elérte  az orvoshiány,  melynek következtében a
kardiológiai  szakrendelés  előre  láthatóan  november  végéig  szünetelni  fog.  Az  érintett  betegek
ellátását – a hírek szerint - más intézményekbe történő átirányítással kívánják megoldani, annak
ellenére,  hogy  köztudottan  más  intézmények  is  számos  problémával  küzdenek,  köztük
orvoshiánnyal is, mely mostanra országos szintű problémává vált.
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:

Várhatóan meddig fog tartani  a  kardiológiai  szakrendelés  felfüggesztése a Péterfy Sándor
utcai Kórház és Rendelőintézet tekintetében?
 
Mikor érte el  a kritikus szintet  az orvoshiány,  azaz mikor vált  szükségessé a kardiológiai
szakrendelés felüggesztése a Péterfy Kórházban?
 
Hány orvos  hiányzik  pontosan  a  kardiológiai  szakrendelésről  illetve  mennyi  fővel  lehetne
újraindítani a szakrendelést?
 
A szakrendelés szüneteltetése pontosan hány állampolgárt érint, az átirányítással egyidejűleg
kapnak-e  kompenzációt,  segítséget  és  milyet  azok  az  egészségügyi  intézmények  ahová
átirányítják a betegeket?
 



Hogyan  kívánják  kiküszöbölni,  hogy  az  átirányítással  ne  növekedjen  a  várakozási  idő  a
betegek  számára  és  mindez  ne  jelentsen  többletterhet  az  ellátást  végző  orvosoknak  és
szakszemélyzetnek?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. június 14.
 
                          dr. Oláh Lajos
Erzsébet- és Terézváros országgyűlési képviselője
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